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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Ha Önnek baja lenne a látásával, várna tizenöt hónapot egy 
szemvizsgálatra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Marcali járásban élő polgárok hosszú évek óta a térség legsúlyosabb problémájának a marcali 
kórház helyzetét tartják.

Tudja, ez az a kórház, aminek Móring József Attila, a térség fideszes országgyűlési képviselője 
korábban CT-t és mentőhelikopter-leszállót ígért, valamint a tavalyi év elejétől önállóságot is. 
Azelőtt sürgősségi centrum, újabban országos mintaprojektként szemléletváltással egybekötött 
egészségközpont megteremtését célozta meg.

Rétvári Bence államtitkár úr pedig korábban, egy kérdésemre válaszolva úgy fogalmazott, hogy „a 
lehető legmagasabb színvonalú egészségügyi ellátást kívánjuk biztosítani Magyarország 
lakosságának.”

Lássuk akkor, hogy a fideszes szemléletváltás és legmagasabb színvonalú egészségügyi ellátás 
hogyan valósul meg a gyakorlatban:

Marcaliban az adó- és járulékfizető dolgozóknak és az egész életüket ledolgozó nyugdíjasoknak 
heteket kell várniuk egy egyszerű laborvizsgálatra, hónapokat bőrgyógyászatra, urológiára. A 
szemészeti szakrendelésre pedig - most tessék figyelni - 15 hónapot kell várni. Megdöbbentő ugye? 
Gondoljunk azokra a szövődményes cukorbetegséggel, vagy zöldhályoggal küzdő honfitársainkra, 
akik kontroll hiányában akár meg is vakulhatnak.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az állandó kontroll heti 1 szakrendeléssel nem megoldható. Ezért is érthetetlen, hogy bár lennének 



jelentkezők, Önök egész egyszerűen nem szerződnek további szemorvosokkal, hanem az időpont 
kérőknek csak annyit mondanak: 2021. május. Az pedig már mindennek a teteje, hogy ugyanabban 
a rendelőben tartják a szemészeti és az urológiai vizsgálatokat. A steril műtőből kitolt, frissen 
operált embereket pedig a folyosón várakozó, esetenként fertőző betegek tömegein keresztül tolják 
át a sebészeti osztályra.

Ez lenne a Fidesz szerint az országos mintaprojekt?

Tisztelettel kérdezem továbbá a Miniszter Urat:

Mikor fognak megvalósulni Móring József Attila korábbi ígéretei: a helikopterleszálló, a sürgősségi
centrum CT-berendezéssel és az önálló kórház? 

Hogyan fordulhat az elő, hogy a TB-járulékot egy életen át fizető marcaliak és a város térségében 
lakók nem juthatnak időben egészségügyi szolgáltatásokhoz? 

És kérem, mondja meg őszintén, ha Önnek baja lenne a látásával, várna tizenöt hónapot egy 
szemvizsgálatra? 

Tisztelettel várom a feltett kérdésekre vonatkozó válaszait!

dr. Steinmetz Ádám
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